
Zápisnica 
 

Zasadanie Študentského parlamentu dňa 27. septembra 2005 
 

 
 
Program:    1. Voľba členov parlamentu (za jednotlivé ročníky) 
                  2. Vytvorenie plánu na nadchádzajúci akademický rok 
                   3. Diskusia (požiadavky, návrhy, pripomienky študentov) 
 
Prítomní : podľa prezenčnej listiny 
 
 

1.   Voľba členov parlamentu (za jednotlivé ročníky) 
 

     V úvode zasadania ŠP FPV predsedníctvo privítalo všetkých prítomných. Podľa 
prezenčnej listiny boli kooptovaný prítomní za poslancov na nasledujúci akademický  rok 
2005 / 2006.  
 Petra Husenicová, 5. roč., Bi-Ge 
 Ján Brinčka, 4. roč., Ge-Hi 
 Tomáš Kolačkovský, 1. roč., Ge-In 
 Anna Brtáňová, 2. roč., EnCh 
 Marián Znak, 4. roč., In-Ma 
 Maroš Hudík, 3. roč., In-Te 
 Dušan Jandura, 2. roč., GIS 
 Katarína Hriňová, 1. roč., Fy-Te 
 Erika Brodňanová, 3. roč. Ma-Te 
 Marek Čierny, 3. roč., In-Ma 
 Katarína Jakubcová, 1. roč., Fy-Ma 
 

2. Vytvorenie plánu na nadchádzajúci akademický rok 

 
     Predsedníčka vyzvala už nových poslancov, aby spoločne prerokovali plán práce 
študentského parlamentu na nasledujúci rok. Spoločne boli navrhnuté a prijaté tieto body: 

- vydať študentskú príručku pre budúcich prvákov 
- opätovné usporiadanie Študentského zápisu v septembri 2006 
- zmena Štatútu ŠP FPV  
- vytvorenie nástenky  
- možnosť zápisu ANJ a NEJ ako voliteľného predmetu pre študentov FPV 
- možnosť zápisu TV ako voliteľného predmetu aj pre študentov FPV 
- zlepšit komunikáciu so študentmi a Študijným oddelením 
- zviditeľniť stránku ŠP FPV 
- vytvorenie orientačnej mapy školy 
- organizácia dňa otvorených  dverí 
- pomôcť pri zlepšení práce študijných konzultantov na jednotlivých katedrách 
 

3.  Diskusia (požiadavky, návrhy, pripomienky študentov) 

 



      V tomto bode programu poslanec Marián Znak informoval prítomných o snahe členov IR 
udeliť body na internát za prácu správcu učební , servera a webmastera stránky katedry 
informatiky. Po podrobnom oboznámení sa s problémom sa poslanci zhodli na riešení 
nastoleného problému po dôkladnom zvážení na ďalšom zasadaní ŠP FPV. 
 
 
 
                                                     Zapísal :   Ján Brinčka, podpredseda ŠP FPV 

Overil :   Tomáš Kolačkovský, správca web stránky ŠP FPV 


